
        各位弟兄，姊妹，朋友平安：

非常歡迎您來參加 Mid-Atlantic Chinese Christian Conference Inc. 主辦的 ──Chinese Christian Conference Lynchburg 2005 ，希望您能帶您的家人、朋友一起來共享主的恩典。

以下是今年的報名方式，及報名注意事項：

1.  所有報名者均須透過各地教會／查經班報名，大會原則上不接受個人報名。請      您   

    儘快填好報名表，並請在 5 月 3日前交(寄)與貴教會／查經班／英語部小組長的聯
    絡人。


2.  大會的經費是靠大家奉獻，及報名費的收入來開銷，為了鼓勵更多朋友來參加退
             修會，大會一向維持很低的報名費。感謝主，過去幾年均無赤字。


        今年大會的預算： 約 $180／1人／3天   (以700人來計算)

                   (1) 住       宿 ： $80／1人／3天  ──  付給營地

                   (2) 餐       飲 ： $75／1人／3天  ──  付給營地

                   (3) 營地保險： $10／1人／3天  ──  付給營地

                   (4) 雜       支 ： $15／1人／3天  ──  兒童照顧(六年級以下)
                                                                                      講員費，手冊排印等

3.    因為旅館房間有限，若報名人數過多則依 (1) 特殊需求  (2) 年長  (3) 報名先 後排入。 

      若報名旅館而無法排入的話，大會報名組會以電話通知您。

        4.   大會設有英語部小組長寢室，凡要住在英語部小組長寢室的小組長，直接向 

      Mr. Shih-Wei Kraft    ( 13518 Prairie Mallow Lane  Centreville, Va. 20120   
      Tel: (703)  434-9525；Email:  shkraft@hotmail.com）報名，以免報名重覆。

5. 所有的 Youth (12年級以下)，在報名時需要有監護人簽字才行。監護人必需是父、 

      母、或教會/ 查經班的負責人。所有的 Youth 將安排與監護人同住於同一Lodge 。

6. 營地半夜十二點熄燈，所有弟兄姊妹必須在熄燈前回到自己所住宿舍，請各教會自  

       行約束會友。

                                                                                                          中國基督徒退修會
                                                                                                           註冊組同工    敬上
                                                                                                        www.gcccnc.org/lynchburgretreat
Dear Friends:

        The Mid-Atlantic Chinese Christian Conference Inc. would like to welcome you, your families, and your friends to the Chinese Christian Conference-2005 at Lynchburg, Virginia from May 27 to 30.

The registration procedures and related information for the 2005 conference are as follows:

1.   All conference attendees must register through their affiliated local church/ bible study group/ small group leaders by May 3, 2005.  No individual registrations will be accepted.

2.   All conference expenses are covered by registration fees and individual donations at the conference. We are keeping the registration fees at an affordable level to minimize financial burdens and maximize attendance.  Thank God for His faithfulness; we have always met or exceeded our budget needs for the past thirty-some years.  We continue to trust that He will do the same in the years to come.

             The estimated cost per person (based on 700 attendees) for the 3-day conference is approximately $180, which includes:

(i)
accommodations:
$80 -- paid to the camp site
(ii)
meals:
$75 -- paid to the camp site

(iii)
camp site insurance:
$10.00 -- paid to the camp site

(iv)
other expenses:
$15.00 -- child care for grades 6 and lower,
              speakers’ honorarium, handbook  printing, etc.

3.   Due to the limited availability of hotel rooms, in the event demand exceeds supply, hotel room assignment will be made according to the priorities below:

(1)
people with special needs

(2)
seniority (age)

(3)
first come, first serve


If your request for a hotel room is not honored, the Registration Committee will call to notify you in advance.
4.   We have prepared a small group leaders’ lodge.  If you are serving as English small group leader and want to stay in the small group leaders’ lodge, please send your registration form directly to Mr. Shih-wei Kraft.  Do not duplicate your registrations. Mr. Shih-wei Kraft’s contact information is as follows:

                     13518 Prairie Mallow Lane   Centreville, VA 20120    Tel: (703) 434-9525

              Email: shkraft@hotmail.com
5.  The conference registration forms for each youth (grades 12 and lower) must be signed by the youth’s guardian (i.e., parent, church/bible study group leader).  Every youth will be assigned to the same lodge as his/her guardian.
6.  Everyone must be back in his/her assigned lodge by 12:00 midnight. Church group leaders and Eagle Eyrie Camp security will be enforcing this. 

See you at the Lynchburg Conference.

In Christ,
Mid-Atlantic Chinese Christian Conference Inc.  <www.gcccnc.org/lynchburgretreat>
Registration Committee
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